

PRIVACY & SECURITY

TERMS OF USE

This privacy policy and terms of use sets the method by which Al Ahly Pharos for Financial Investments commits to use and protect the online security of any information provided by the user. Al Ahly Pharos for Financial Investments guarantees utmost privacy of the user's personal information, such as names, addresses, email accounts, user IP information, and credit card and bank details. Any information provided by the user is protected and governed by Egyptian law and best privacy and confidentiality practices. All personal information provided by the user shall not be copied, distributed, leased, transmitted, duplicated, sold or provided to third parties without obtaining the user's prior express approval or unless required by applicable law.

SECURITY

Physical, electronic and managerial procedures are effected to prevent unauthorized access, disclosures and the security of information provided by the user.

LINKS TO OTHER WEBSITES

Links shown on the website may not be protected and Al Ahly Pharos for Financial Investments shall not be held liable for the use or misuse of such links. Furthermore, the privacy and security terms of Al Ahly Pharos for Financial Investments are limited to the use of this site and may not be extended to the use or misuse of other websites. The user is advised to exercise caution and search for the privacy statements and terms of use of any linked website.

CONTROLLING YOUR PERSONAL INFORMATION

The user has the option to restrict the collection or use of personal information by clicking the box indicating non-use information for direct marketing purposes when prompted to fill out an online form. The user may contact Al Ahly Pharos for Financial Investments in the event that the user decides to disallow the use of certain information in direct marketing purposes. The user may agree to the use of certain personal information to receive promotional material of interest. This Privacy Policy and Terms of Use may be amended, from time to time, by updating this page. The user is advised to regularly review this page. This policy is effective as of January 1, 2008.

الخصوصية والحماية

شروط الأستخدام

تحدد مجموعة سياسات الخصوصية كيفية التزام شركة الأهلي فاروس للاستثمارات المالية بحماية البيانات التي يقوم المستخدمون بإدخالها عند استخدام الموقع الإلكتروني للشركة وحماية الخصوصية والأمن الخاص بالعملاء على الإنترنت. تلتزم شركة فاروس القابضة للاستثمارات المالية بحماية خصوصيتك، وتلتزم الشركة كذلك بأحكام القانون المصري وممارسات الخصوصية والسرية المناسبة عند التعامل مع أي معلومات شخصية يتم الحصول عليها من خلال هذا الموقع، بما في ذلك: الاسم، والعنوان، وتفاصيل البريد الإلكتروني وعنوان بروتوكول الإنترنت الخاص بالزائر، والبيانات الخاصة ببطاقة الائتمان والبنك، بيانات المستخدمين للشركات أو الأطراف الأخرى، إلا في حالة الحصول على موافقة المستخدم للإفصاح عنها أو طلبها بمقتضى

قامت شركة الأهلي فاروس للاستثمارات المالية بوضع الإجراءات الملموسة والإلكترونية والإدارية المناسبة من أجل منع الإفصاح أو الوصول غير المصرح به لبياناتك، وحماية البيانات التي تقوم الشركة بجمعها من خلال موقعها على الإنترنت.

يحتوي الموقع على بعض الروابط لمواقع إلكترونية أخرى قد تكون غير محمية من جانب شركة الأهلي فاروس للاستثمارات المالية، ولذلك لا يمكن للشركة تحمل مسؤولية حماية أية بيانات قد يقدمها المستخدم أثناء زيارته لهذه المواقع، حيث أنها لاتحكم أو تطبق عليها سياسة الخصوصية والأمن الخاصة بشركة الأهلي فاروس القابضة للاستثمارات المالية. وتنصح الشركة بتوضي الحذر ومراجعة

التحكم في بياناتك الشخصية

يحق للمستخدم أن يمنع خاصية جمع البيانات التي يقوم بإدخالها عند ملئ أية نماذج على موقع الشركة عبر الضغط على المربع المشير الى عدم استخدام البيانات لأغراض التسويق المباشر يحق للمستخدم التواصل مع شركة الأهلي فاروس للاستثمارات المالية إذا قد يحتاج المستخدم الى الموافقة على استخدام بعض البيانات الشخصية من جانب الشركة للحصول على بعض العروض أو المواد الترويجية محل الاهتمام. يسري مفعول سياسة الخصوصية وشروط الاستخدام اعتباراً من يناير، وقد تقوم الشركة بتغيير هذه السياسات والشروط